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سمیعی به قرارداد 200 میلیاردی با کارگزار جدید و کمک وزیر بعدی امیدوار است

وعده پرسپولیس به بازیکنان؛ تسویه تا شهریور، پیش پرداخت تا مهر

احمد نوراللهی، امید عالیشـاه، وحید امیری، مهدی شـیری و کمال کامیابی نیا، 

چهار بازیکن اصلی پرسـپولیس هسـتند که هنوز قرارداد خود را با این تیم تمدید 

نکرده انـد. در ایـن بیـن وضعیـت نوراللهی نامشـخص اسـت و درحالی کـه تا دیروز 

تاکیـد شـده بـود کـه توافـق کرده حالا گفته می شـود ممکن اسـت به امـارات برود 

و ترابـی هـم بـا انتشـار یـک اسـتوری مشـکوک به شـایعات دامن زد. مشـکل چهار 

بازیکـن دیگـر امـا تسویه حسـاب اسـت. آنها از باشـگاه پرسـپولیس خواسـته اند تا 

ابتدا طلب فصل قبل را تسـویه کند و سـپس توافقات لازم برای فصل جدید انجام 

شـود. اتفاقـی کـه دربـاره چنـد بازیکن دیگر نیـز رخ داده و آنها تهدیـد کرده اند که 

درصـورت عدم پرداخـت مطالبـات فصـل قبل شـان، در تمریـن ابتدایـی ایـن تیـم 

حاضـر نمی شـوند. ایـن درحالـی اسـت کـه حـدود یک مـاه دیگر پرسـپولیس باید 

در تاجیکسـتان به مصاف اسـتقلال دوشـنبه برود.

 

 قول تسویه حساب فصل قبل به بازیکنان

»اقالـه بـا کارگـزار قبلـی و امضـای قرارداد بـا کارگزار جدید«؛ ایـن مهم ترین دغدغه 

جعفـر سـمیعی در روزهـای اخیـر اسـت. پرسـپولیس تاکنون حـدود 108 میلیارد 

تومـان از کارگـزار قبلـی دریافـت کـرده و پیشـنهاد ابتدایی 40 میلیاردی و سـپس 

50 میلیـاردی آنهـا را نیـز بـرای فصـل جدیـد رد کـرده اسـت. براسـاس شـنیده ها 

سرخ پوشـان بـا کارگـزار جدیـدی بـه توافـق دسـت پیـدا کرده اند که ظاهـرا حدود 

200 میلیـارد تومـان در سـال پرداخـت می کنـد و بسـیار امیـدوار هسـتند تـا بـا 

مشـخص شـدن وزیـر جدیـد و اسـتقرار مدیـران مدنظـر در سیسـتم ورزش کشـور، 

بتواننـد قـرارداد بـا کارگـزار جدیـد را امضـا کننـد و بـا رقمـی کـه از پیش پرداخـت 

می گیرنـد، بـا بازیکنـان تسـویه حسـاب کننـد. ایـن در حالی اسـت که شـنیده ایم 

بازیکنـان فعـلا بایـد قیـد پیـش پرداخـت فصـل جدید را بزننـد و باشـگاه فعلا توان 

تسـویه حسـاب مطالبـات فصـل قبـل بازیکنـان را دارد تـا آنهـا بدون دغدغـه آماده 

حضور در لیگ قهرمانان آسیا شوند. در این باره شنیده ایم سمیعی از چند بازیکن 

خواسـته تا بدون فشـار به باشـگاه در تمرینات حاضر شـوند و حتی قرارداد خود را 

تمدید کنند تا هواداران فشاری به باشگاه نیاورند و آنها بتوانند پیش پرداخت را از 

کارگـزار جدیـد دریافـت کننـد. قول باشـگاه به بازیکنان این بوده که تا شـهریورماه 

مطالبات فصل قبل را تسـویه خواهند کرد و تا پایان مهرماه هم پیش قراردادهای 

فصـل جدیـد را پرداخـت می کنند. 

 سمیعی به یک شرط می ماند

حـدود یک هفتـه پیـش بـود کـه شـایعاتی دربـاره احتمـال جدایی جعفر سـمیعی 

از باشـگاه پرسـپولیس شـنیده شـد. اتفاقـی کـه پیش تـر نیـز زمزمه هایـی مبنی بر 

آن را شـنیده بودیم. ماجرا به روحیات شـخصی سـمیعی بازمی گردد. او علاقه ای 

بـه انجـام مصاحبه ندارد و دوسـت نـدارد خیلی در 

دیـد رسـانه ها باشـد، امـا بـه هر حـال مدیریت در 

باشـگاه پرسـپولیس با دیده نشـدن تضاد دارد 

و او نمی توانـد از دوربین هـا دور باشـد. همیـن 

اتفاق و البته مشکلات مالی شدید پرسپولیس باعث شده سمیعی به فکر جدایی 

از باشگاه باشد، اما او تصمیم دارد پس از جلسه با وزیر جدید ورزش، تصمیم خود 

را قطعی کند و حتی شـنیده ایم پس از معرفی وزیر جدید، تصمیم به اسـتعفا دارد 

تـا او را در معذوریـت قـرار ندهـد. ظاهرا سـمیعی به اطرافیان خـود گفته درصورتی 

در پرسـپولیس می مانـد کـه وزیـر جدیـد ورزش به او قول کمک مالـی دهد وگرنه با 

ایـن وضعیـت، نمی تـوان تیمداری کرد و او از جمع سرخ پوشـان جدا خواهد شـد.

 

 پرسپولیس فعلا پول ندارد

پرداخـت بدهـی سـنگین بـه کالـدرون و پیش پرداخـت بـه بازیکنـان جدیـد، 

تسویه حسـاب با بازیکنان پیشـین و تمدید قرارداد با آنها از دغدغه های مهم جعفر 

سمیعی در پرسپولیس است. اتفاقاتی که همه و همه نیازمند تزریق منابع مالی به 

باشگاه است. او درحال حاضر تصمیم دارد تا با همین وضعیت و به کمک یکی از 

هواداران متمول باشگاه پرسپولیس، بازیکنان مدنظر گل محمدی را جذب کند و 

اجازه تضعیف تیم را ندهد تا پس از پایان مهلت فیفا و درصورت بسته شدن پنجره 

نقل وانتقالاتی پرسپولیس )به دلیل بدهی به کالدرون( مشکلی از نظر بازیکن، 

تیـم را تهدیـد نکنـد. در ادامـه هـم با حضور چند حامـی مالی که مهم ترین آنها 

کارگـزار جدیـد اسـت، پیش پرداخـت بـه بازیکنـان جدیـد و تسویه حسـاب بـا 

بازیکنـان قبلـی را انجـام دهد. هرچه باشـد فعلا پرسـپولیس تحت مشـکلات 

شـدید مالـی قـرار دارد و مدیران باشـگاه در تلاش هسـتند تا منابـع مالی لازم 

را تامیـن کننـد. از سـوی دیگـر صـدری هـم تلاش فراوانـی می کند تا قـرارداد 

کارگـزار قبلـی را اقالـه کـرده و کارگزار جدید را به باشـگاه بیاورد. 

موافقت با درخواست های کاپیتان دوم قرمزها

باشگاه: نوراللهی این هفته تمدید می کند
احمد نوراللهی و حســـین کنعانی زادگان جزء نفراتی بودند که از تیم های عربی پیشـــنهاد داشتند و از مدتی قبل بحث 

احتمال جدا شدن شان مطرح شد. اتفاقی که درخصوص کنعانی رخ داد و به قطر رفت، ولی درباره نوراللهی عنوان شد 

که احتمالا ماندنی است و با مبلغی کمتر نسبت به پیشنهادهای خارجی اش حاضر به تمدید است. 

دیروز اما شایعه شد که او از امارات پیشنهاد دارد و بحث جدایی اش بار دیگر مطرح شد با این حال پیگیری های خبرنگار 

»فرهیختگان« از نزدیکان نوراللهی و یکی از مســـئولان پرسپولیس نشان می دهد که ظاهرا با کاپیتان دوم قرمزها توافق 

و با درخواست های او موافقت شده و قرار است این هفته برای تمدید قرارداد به باشگاه برود. 

محمدآقاییفرد
 روزنامه نگار
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تیم فوتبال اســـتقلال یک فصل دیگر را هم با ناکامی سپری کرد تا همچنان 

روزهای بدون جام برای هواداران این تیم ادامه داشته باشد، این درحالی است 

که حالا فرهاد مجیدی به عنوان سرمربی این فرصت را خواهد داشت خودش 

برای فصل بعد رقابت های لیگ برتر، یک تیم مدعی و مقتدر را ببندد تا به روزهای 

ناکامی و بحرانی آبی پوشان پایان دهد . در خصوص نقل وانتقالات استقلال در 

این مدت اخبار زیادی منتشرشده و فعلا تنها نامی که هم باشگاه تایید کرده و 

هم بیشتر رسانه ها برای خداحافظی او با استقلالی ها اتفاق نظر دارند داریوش 

شجاعیان است و درخصوص سایرین به نظر می رسد تا مجیدی نفرات مدنظرش 

را جذب نکند، از جدایی بقیه خبری نباشـــد. یکی از این نفرات سعید مهری 

هافبک دفاعی آبی هاست که فصل گذشته از تراکتور به استقلال پیوست و 

کمتر مجال عرض اندام پیدا کرد. با این حال خود مهری اعتقاد دارد برای فصل 

آینده بهترین عملکرد دوران فوتبالی اش را ارائه خواهد داد و این درحالی است 

که او هنوز با اســـتقلال قرارداد دارد و به عقیده خودش درخصوص نام وی در 

لیست خروجی شیطنت هایی در فضای مجازی صورت گرفته و خودش دوست 

دارد در استقلال بماند و به کارش ادامه بدهد. گفت وگوی»فرهیختگان« با سعید 

مهری را در ادامه می خوانید.

تا چه اندازه از فصل بیستم رقابت های لیگ برتر رضایت داشتی؟

فصل خیلی خوبی بود، نیم فصل اول در تراکتور و نیم فصل دوم در استقلال سپری کردم 

و تجربه حضور در دو تیم پرطرفدار فوتبال ایران از این لحاظ فصل خوبی را برایم رقم زد.

چطور شد که تا پایان فصل در تراکتور نماندی و در نیم فصل به استقلال رفتی؟

چندسالی را در فوتبال تبریز بازی می کردم و دنبال آن بودم تا برای کسب تجربه به 

یک تیم دیگر بروم و بتوانم در خارج از فوتبال تبریز هم خودم را محک بزنم و دوست 

داشتم فوتبالم را بیرون از تبریز ادامه بدهم، به همین منظور از تراکتور جدا شدم.

تراکتور در چندسال اخیر هم خوب هزینه کرد و هم زیرساخت های مناسبی 

برای موفقیت در فوتبال ایران داشـــت و بازیکنان و مربیان درجه یکی را هم 

جذب کرد اما به جز فصل گذشته که عنوان قهرمانی جام حذفی را به دست 

آورد، خروجی کار به آن صورت با هزینه هایی که این تیم تقبل کرده مطابقت 

ندارد. چرا تراکتور نمی تواند در لیگ موفق باشد؟

درهرصورت برای قهرمانی در لیگ برتر باید همه چیز مهیا باشد، چون لیگ  تورنمنتی 

طولانی محسوب می شود و همه چیز باید بر پایه نظم و انضباط و سازماندهی شده 

باشد، شاید دلیل عمده آن همین موضوع باشد. در هر مقطعی از فصل همه تیم ها 

دچار بحران می شوند اما مهم این است که چطور تیم ها از این بحران خارج شوند و 

این موضوع هم بستگی به نحوه کنترل و مدیریت این اتفاق دارد. بر همین اساس 

معتقدم در تبریز اتفاقات را در این مدت نتوانســـتند خوب کنترل کنند و به همین 

دلیل این نتایج به دست آمده و این اتفاقات افتاده است. در غیر این صورت تراکتور 

تمام ظرفیت ها و پتانسیل یک تیم قهرمان را دارد، چون هم زیرساخت های آن ها و 

امکانات شـــان خوب است از زمین بازی و تمرین گرفته تا هواپیمای اختصاصی و 

هم سایر مسائل مرتبط برای موفقیت یک تیم را دارد اما در این چندسال نتوانستند 

امور را خوب سازماندهی کنند و شاید به همین دلیل است که تراکتور نمی تواند در 

رقابت های لیگ نتیجه بگیرد.

در شروع کار در ماشین سازی یا همان گسترش فولاد سابق نوید یک هافبک 

وسط مقتدر آینده را دادی و اتفاقا بر همین اساس به تراکتور رفتی اما با حضور در 

استقلال تقریبا به یک بازیکن نیمکت نشین تبدیل شدی و شاید این موضوع 

باعث شود تا در راه رسیدن به هدف کمی با تاخیر مواجه شوی .

طوری سوال را پرسیدید که من فکر کردم در فوتبالم با افت مواجه یا ضعیف شده ام! 

درحالی که این طور نیست، من فقط سه، چهارماه سخت فوتبالی را سپری کردم. سال 

بعد همه چیز درســـت می شود و ان شاءالله این قول را می دهم که سال بعد بهترین 

سال فوتبالی ام خواهد شد.

منظور ما این بود که با حضور در استقلال در این روند و هدفی که مدنظر داری 

یک مقدار وقفه ایجاد نشده؟

بله، شاید درست بگویید اما اگر بخواهم در این خصوص صحبت کنم، بحث به درازا 

خواهد کشید . وقتی که به استقلال آمدم با نظر محمود فکری این اتفاق افتاد. زمانی 

که تیم در رفسنجان با مس بازی داشت، قراردادم را با این تیم امضا کردم اما در ادامه 

آقای فکری اســـتعفا کردند و دیگر با تیم ادامه ندادند و من اصلا او را ندیدم بعد هم 

که آقای مجیدی به استقلال آمدند و این طبیعی هست که هر مربی سلیقه و افکار 

فنی خاص خودش را داشته و علاقه دارد با بازیکنان مدنظر خودش کار کند. احتمالا 

از نظر تاکتیکی به خاطر این که تازه به تیم اضافه شده بودم و هنوز جا نیفتاده بودم 

کمتر از من استفاده شده با این حال از آقای مجیدی هم تشکر می کنم که با وجود 

آنکه خرید خودشان نبودم و با توجه به تفکرات ایشان جذب استقلال نشده بودم و 

شاید حتی در تفکرات فنی سرمربی نبودم اما به من هرچند کم فرصت دادند و به این 

خاطر از فرهاد مجیدی ممنونم.

زمانی که آمار لیست ورود و خروج استقلال را گرفتیم، متوجه شدیم که به جز 

داریوش  شجاعیان هنوز فرد دیگری در لیست خروج استقلال نیست و شاید 

امروز سعید مهری در تفکرات فنی مجیدی جای گرفته باشد. خودت چقدر با 

این موضوع موافق هستی؟

درحال حاضر برای استراحت و ریکاوری روحی و جسمی به سفر آمده و از این قضایا 

بی خبر هستم و اطلاعی از این صحبت ها که چه کسی می رود و می آید، ندارم و جایی 

هم نخواندم که اسمم در لیست خروج باشد هرچند در فضای مجازی و در اینستاگرام 

یکی دو جا را دیدم که شیطنت کرده بودند و مطالبی را در این خصوص که در لیست 

خروج هستم نوشته بودند اما با همه این تفاسیر من با استقلال قرارداد دارم و خودم 

دوست دارم در این تیم بمانم و معتقدم در فصل آینده خیلی بیشتر از این صحبت ها 

و آنچه در نیم فصل دوم فصل گذشته اتفاق افتاد می توانم برای این تیم مفید باشم. 

بازهم تاکید می کنم می خواهم بهترین فصل فوتبالی ام را برای فصل آینده داشته باشم، 

حالا دیگر هر چه کادر فنی صلاح ببیند و باشگاه تصمیم بگیرد. من درحال حاضر در 

تعطیلات هستم و در این فرصت هم تمریناتم را ادامه می دهم تا از لحاظ بدنی عقب 

نیفتم، اگر فرصتی باشـــد سعی می کنم کمی هم خوش بگذرانم تا دوباره به فصل 

فوتبالی جدید برسیم. تا زمان آغاز تمرینات همه چیز مشخص خواهد شد و ان شاءالله 

تا آن زمان ادامه همکاری بنده با باشگاه بزرگ استقلال هم تعیین تکلیف خواهد شد. 

با حضور در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا در عربستان در همان دیدار 

اول مقابل الاهلی در ترکیب استقلال به میدان رفتی و این امیدواری به وجود 

آمد که یک هافبک وسط خوب و مقتدر در استقلال متولد شده اما در ادامه 

بازهم نیمکت نشین شدی، هرچند این مسابقات با صدرنشینی استقلال در 

گروه سختش همراه شد. 

واقعا در عربســـتان گروه خیلی سختی داشتیم اما تیم ما خیلی یکدل و متحد بود 

و بهترین نتایج را در این کشـــور و در گروه مرگ گرفتیم و همه با هم هم قســـم شده 

بودیم تا به عنوان ســـرگروه از این گروه صعود کرده و به مرحله بعدی برسیم. در این 

گروه الدوحیل، الأهلی و الشرطه حضور داشتند که اگر هرکدام از آنها در گروه های 

دیگر بودند، می توانستند از آن گروه ها صعود کنند. این تیم ها در لیگ های خود یا 

قهرمان شده یا نتایج بسیار خوبی را کسب کرده بودند اما ما توانستیم با یک عملکرد 

خوب و نمایشـــی مطلوب این تورنمنت را با موفقیت پشت سر بگذاریم و توانستیم 

به مرحله حذفی رقابت ها صعود کنیم. شـــرایط خود من هم در عربستان و در لیگ 

قهرمانان آسیا خیلی بهتر از رقابت های لیگ بود، چون بیشتر بازی کرده و حداقل 

در سه، چهار بازی در دقایق بیشتری استقلال را همراهی کردم. ان شاءالله بتوانم در 

آینده روند رو به رشد و پیشرفتم را ادامه بدهم، چون واقعیت این است که به استقلال 

نیامده ام که زود جا بزنم.

برای هشتمین سال پیاپی در رقابت های لیگ برتر و برای سومین سال پیاپی 

در جام حذفی استقلال دستش از رسیدن به عنوان قهرمانی کوتاه ماند. کمی 

درخصوص دیدار فینال جام حذفی مقابل فولاد و شکســـت در این مسابقه 

صحبت کن.

در بازی مقابل فولاد کیفیت همیشگی را نداشتیم، در هرصورت حساسیت بازی فینال 

روی عملکرد و نمایش بچه ها تأثیر گذاشته بود و از سوی دیگر چون چندسالی می شود 

که استقلال جام نگرفته بود، بالاخره همه اینها موجب فشار و استرس در شب بازی فینال 

 شد. زمانی هم که بازی به ضربات پنالتی کشیده شد، از آنجا  که این ضربات 50-50

به شمار می رود در ضربات پنالتی خوش شانس نبودیم و قهرمانی را از دست دادیم.

در هرصورت هوادار استقلال از این وضعیت موجود و نتایج به دست آمده در 

این مهروموم ها خیلی ناراحت است. با توجه به اینکه استقلال قبل از رسیدن 

به فصل جدید بازی حساسی مقابل الهلال را در پیش دارد، خودت سرنوشت 

و آینده این تیم را چطور می بینی؟

هوادار حق دارد که ناراحت باشـــد، ما هرچقدر هم توضیح بدهیم و توجیه کنیم و 

حتی از بابت نتایج به دست آمده معذرت خواهی کنیم، باز هم هوادار حق دارد ناراحت 

باشد، چون دستاوردی نداشتیم، با اینکه در اواخر فصل بازی های خیلی خوبی انجام 

دادیم و در چند دیدار پیاپی رقبا را شکست دادیم اما دست آخر دستاورد مناسبی برای 

هواداران نداشتیم. درحال حاضر همه به دنبال جبران و تلافی نتایج گذشته هستیم 

تا بتوانیم فضای شـــادمانی و رضایت را یک بار دیگر برای هواداران پرشمار استقلال 

به ارمغان بیاوریم.

بازی مقابل الهلال عربســـتان از مرحله یک هشـــتم نهایی رقابت های لیگ 

قهرمانان آسیا را چطور می بینی الهلال میلیاردی هزینه کرده و با این وضعیت 

فکر  می کنی از پس این تیم بربیایید؟

امیدوارم برای این بازی با تقویت و برطرف کردن و پوشـــش نقاط ضعف تیم بتوانیم 

بهترین نتیجه را بگیریم.

کار با مجیدی چطور اســـت؟ بســـیاری از جوان ترهای تیم روی این موضوع 

اتفاق نظر دارند که او به خوبی شرایط بازیکنان و به خصوص جوان ترهای تیم 

را درک کـــرده و این طور عنـــوان می کنند که کار با مجیدی به نوعی برای آنها 

لذت بخش است.

بله، صددرصد همین طور است و همان طور که گفتید نه تنها من، بلکه همه بازیکنان 

از کار کردن با مجیدی لذت می برند؛ اول اینکه خودش فوتبالیســـت بزرگی بوده و 

بـــه همین دلیل بازیکنان را درک می کند و در وهله بعدی ارتباط صمیمانه و رفاقت 

خوبی با بازیکنان دارد و فکر می کنم به همین علت کار با او حس رضایت خوبی به 

بازیکنان می دهد. او به جوان ها خیلی بها می دهد و امیدوارم که همیشه موفق باشند.

اگر ماندنی شوی برای فصل بعدی به هواداران استقلال چه قولی می دهی؟

قـــول که نمی توانم بدهم، چون در فوتبال هیچ چیز قابل پیش بینی نیســـت و باید 

ببینیم در آینده چه اتفاقی می افتد اما خودم به شخصه سعی می کنم تا بهترین سال 

فوتبالی ام باشد.

دیدار گل گهر و تراکتور در نیم فصل اول ســـال گذشته جنجالی شد و نقطه 

عطف جنجال ها درگیری تو با آرمین ســـهرابیان لحظاتی پس از سوت پایان 

بازی بود؛ جایی که شما دو نفر در گوشه ای از زمین با هم دست به یقه شدید و 

بعد آتش درگیری تمام بازیکنان را فراگرفت. بلافاصله پس از پایان بازی کمیته 

انضباطی با صدور حکم موقت، هر دوی شـــما را تا اطلاع ثانوی از حضور در 

میادین محروم کرد و بعد هم در حکم نهایی هرکدام ۴جلسه محروم شدید. 

حالا شنیده می شود که سهرابیان هم در لیست خرید مجیدی قرار گرفته و 

شاید استقلالی شود!

هم من بازیکن آرامی هســـتم و هم  زمانی که بعدا با آرمین سهرابیان صحبت کردم 

دیدم او هم خیلی پسر آرامی است و نمی دانم چه اتفاقی افتاد که در دیدار تراکتور 

مقابل گل گهر آن لحظات جنجالی به وجود آمد، نمی دانم از فشار بازی بود یا چیز 

دیگر در هر صورت یک اتفاق بود که گذشـــت و الان هم با آرمین ســـهرابیان خیلی 

رفقای خوبی باهم هستیم.

به نظر می رسد تنها حاشیه فوتبالی سعید مهری از زمانی که به فوتبال حرفه ای 

رو آوردی، فقط همین داستان بوده باشد.

در هرصـــورت آن  هم یک اتفاق بـــود و نمی دانم چه بگویم اصلا هیچ وقت به دنبال 

حاشیه و این طور صحبت ها نمی روم و اتفاقی رخ داده و خودم وقتی فیلم آن لحظات 

را که با سهرابیان دست به یقه شدیم می بینم، خنده ام می گیرد واصلا نمی دانم چرا 

چنین کاری کردم.

از تیم ها و باشگاه های خارجی کدام یک را بیشتر دوست داری؟

لیگ اسپانیا و باشگاه رئال مادرید را خیلی دوست دارم.

حالا که به فوتبال اســـپانیا علاقه مند هستی به نظر می رسد همبازی شدن 

کاپیتان های فصل گذشته رئال مادرید و بارسلونا یعنی سرخیو راموس و لیونل 

مسی در پاری سن ژرمن اتفاق جالبی باشد.

ما رئالی ها از این موضوع ناراحت هستیم.

از جدایی راموس؟

هم از جدایی راموس از رئال و هم رفاقت و همبازی شدنش با لیونل مسی!

مهری در گفت وگو با »فرهیختگان«: هوادار حق دارد ناراحت باشد، چون دستاوردی نداشته ایم 

ین سال فوتبالی ام در راه است ود جا بزنم، بهتر نیامدم که ز
 مقابل فولاد کیفیت همیشگی را نداشتیم، حساسیت فینال تاثیرگذار بود                      تراکتور ظرفیتش را دارد اما قهرمان نمی شود، چون سازماندهی ندارد


